



敬啟者：本校將於十月二十七日（星期二）至十月二十九日（星期四）舉行第一學期統一測驗。現隨函附上測驗時間表，測驗期間同學須按平日於早上七時五十五分前回校。敬希 台端督促 貴子弟留意各科測驗日期，勤加溫習，以爭取理想成績。為了讓同學了解中學的測考模式，學校內聯網已上存樣本試卷，供同學參考。

同學如因病不能出席統測，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補測。

同學如缺席測驗，分數將根據以下原則計算：

請假類別	測驗成績
病假（附有醫生證明書） 事假（獲校長批准）	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假（無醫生證明書） 事假（未獲校長批准）	零分

若測驗成績未能達至合格標準，校方將安排溫習班（十一月三十日至十二月十八日），期間老師會協助學生溫習並解答學科上的疑難。再者，學年成績仍未能達至合格標準，學生須於暑假期間出席為期一星期的溫習班。

此外，為使中一級同學在第一次統測前進一步了解中學階段的測考模式，掌握溫習方法，以及答題技巧，學校將於下列日期放學後安排溫習班，家長可自由選擇讓同學參與。詳情如下：

日期：10月13日至15日 及 10月19日至22日（共七天）

地點	學校禮堂（如全日上課安排）	網上課堂（如半日上課安排） （校方於12/10或以前通知同學有關科任老師的網上課室ID及密碼。）
開始時間	4:00 p.m.	2:30 p.m.
程序	(1) 同學先完成各科練習（約30分鐘）。 (2) 科任老師講解評分準則，提醒同學溫習方法及答題技巧（30分鐘）。	（同學需在網上課堂前，預先完成各科練習。） 科任老師講解評分準則，提醒同學溫習方法及答題技巧（30-45分鐘）。

日期	13/10 （二） Day 3	14/10 （三） Day 4	15/10 （四） Day 5	16/10 （五） Day 6	19/10 （一） Day 7	20/10 （二） Day 1	21/10 （三） Day 2	22/10 （四） Day 3
科目	中國語文	英國語文	中國歷史		生活與社會	綜合科學	數學	地理

備註：

同學請預備相關課本及筆記出席溫習班。如同學因事未能出席，之後可向科任老師取回相關練習及答案，自行在家溫習。

## 中一測驗時間表

日期	科目及時間				
27/10 (二)	英文 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	生活與社會 10:15 – 11:00	溫習時間 11:35 – 12:15	地理 12:15 – 12:45
28/10 (三)	中文 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	中史 10:15 – 10:45	/	/
29/10 (四)	數學 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	科學 10:15 – 11:00	/	/

班別	1A	1B	1C	1D
課室	101	102	103	104

此致  
各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長  
韓思聰謹啟

二零二零年十月六日

### 回條

通告編號: 20-21 / 016Ac

敬覆者：本人得悉 貴校測驗週的安排，自當督促敝子弟留意各科測驗日期，並勤加溫習。

此外，本人 亦已知悉有關統測前溫習班的安排，敝子弟將

- 參加是次溫習班  
 不參加是次溫習班

同學可選擇出席全部或部分科目的溫習班。

日期	13/10(二)	14/10(三)	15/10(四)	19/10(一)	20/10(二)	21/10(三)	22/10(四)
科目	中國語文	英國語文	中國歷史	生活與社會	綜合科學	數學	地理
請加✓號							

此覆  
天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零二零年\_\_月\_\_日



Dear Parent(s) / Guardian(s),

The first term test will be held from 27 October (Tuesday) to 29 October (Thursday). The test timetable is attached for your reference, and students should return to school at 7:55 a.m. as usual. Please pay attention to the individual test dates and encourage your son / daughter to revise accordingly. To allow students to be familiar with our test format, sample papers are available in the e-class for students' reference.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary tests will be arranged for all absentees.

Test scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Test Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

If the test results being less than 50%, your son / daughter has to attend the after-school study class (30 November to 18 December). Teachers will provide academic support to students in the class. Furthermore, if the year results being less than 50%, your son / daughter needs to attend the one-week study class during summer vacation.

In order to allow S1 students to be more familiar with the format of the tests and to grasp the appropriate study methods, the school has arranged a series of optional pre-test after-school study classes. Parents can select the classes for their children. Details are as follows:

Date: 13 – 15 October and 19 – 22 October (7 school days)

Venue	School Hall (If Whole-day learning arrangement)	Online (If Half-day learning arrangement) (Students will be informed about teachers' ID and password before 12/10.)
Starting Time	4:00 p.m.	2:30 p.m.
Schedule	(1) Students complete exercises (~30 minutes). (2) Teachers explain the answers and give revision advice (~30 minutes).	(Students should complete exercises before the classes.) Teachers explain the answers and give revision advice (30-45 minutes).

Date	13/10 (Tue) Day 3	14/10 (Wed) Day 4	15/10 (Thu) Day 5	16/10 (Fri) Day 6	19/10 (Mon) Day 7	20/10 (Tue) Day 1	21/10 (Wed) Day 2	22/10 (Thu) Day 3
Subject	Chinese	English	Chinese History		Life and Society	Integrated Science	Maths	Geography

Note: Students should bring the notes and books concerned to the after-school study classes.

Students who are absent from the classes can obtain the exercises and answers from the subject teachers later.

## S1 First Term Test Timetable

Date	Subject & Time				
27/10 ( Tue )	ENG 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	L&S 10:15 – 11:00	Revision 11:35 – 12:15	GEO 12:15 – 12:45
28/10 ( Wed )	CHI 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	CHIST 10:15 – 10:45	/	/
29/10 ( Thu )	MATH 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	IS 10:15 – 11:00	/	/

Class	1A	1B	1C	1D
Classroom	101	102	103	104

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

### Reply Slip

Ref: 20-21 / 016Ae  
\_\_\_ Oct 2020

I have been notified of the arrangement of the First Term Test and will advise my son / daughter to revise accordingly. In addition, I am aware of the arrangement of the pre-test after-school study classes, and my son / daughter  will attend the study classes. /  will NOT attend the study classes.

Please select the class(es) to attend:

Date	13/10 (Tue)	14/10 (Wed)	15/10 (Thu)	19/10 (Mon)	20/10 (Tue)	21/10 (Wed)	22/10 (Thu)
Subject	Chinese	English	Chinese History	Life and Society	Integrated Science	Maths	Geography
Please ✓							

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_



通告編號: 20-21 / 016Bc

敬啟者：本校將於十月二十七日（星期二）至十月二十九日（星期四）舉行第一學期統一測驗。現隨函附上測驗時間表，測驗期間同學須按平日於早上七時五十五分前回校。敬希 台端督促 貴子弟留意各科測驗日期，勤加溫習，以爭取理想成績。

同學如因病不能出席統測，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補測。

同學如缺席測驗，分數將根據以下原則計算：

請假類別	測驗成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

若測驗成績未能達至合格標準，校方將安排溫習班（十一月三十日至十二月十八日），期間老師會協助學生溫習並解答學科上的疑難。再者，學年成績仍未能達至合格標準，學生須於暑假期間出席為期一星期的溫習班。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

二零二零年十月六日

通告編號: 20-21 / 016Bc

回條

敬覆者：本人得悉 貴校測驗週的安排，自當督促敝子弟留意各科測驗日期，並勤加溫習。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零二零年\_\_月\_\_日

## 中二測驗時間表

日期	科目及時間				
27/10 (二)	數學 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	科學 10:15 – 11:00	溫習時間 11:35 – 12:15	地理 12:15 – 12:45
28/10 (三)	中文 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	生活與社會 10:15 – 11:00	/	/
29/10 (四)	英文 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	中史 10:15 – 10:45	/	/

班別	2A	2B	2C	2D
課室	105	106	205	206



Ref: 20-21 / 016Be

6 Oct 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The first term test will be held from 27 October (Tuesday) to 29 October (Thursday). The test timetable is attached for your reference, and students should return to school at 7:55 a.m. as usual. Please pay attention to the individual test dates and encourage your son / daughter to revise accordingly.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary tests will be arranged for all absentees.

Test scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Test Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

If the test results being less than 50%, your son / daughter has to attend the after-school study class (30 November to 18 December). Teachers will provide academic support to students in the class.

Furthermore, if the year results being less than 50%, your son / daughter needs to attend the one-week study class during summer vacation.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 20-21 / 016Be

\_\_ Oct 2020

Reply Slip

I have been notified of the arrangement of the First Term Test and will advise my son / daughter to revise accordingly.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_

## S2 First Term Test Timetable

Date	Subject & Time				
27/10 ( Tue )	MATH 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	IS 10:15 – 11:00	Revision 11:35 – 12:15	GEO 12:15 – 12:45
28/10 ( Wed )	CHI 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	L&S 10:15 – 11:00		
29/10 ( Thu )	ENG 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	CHIST 10:15 – 10:45		

Class	2A	2B	2C	2D
Classroom	105	106	205	206





KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL  
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong  
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號: 20-21 / 016Cc

敬啟者：本校將於十月二十七日（星期二）至十月三十日（星期五）舉行第一學期統一測驗。現隨函附上測驗時間表，測驗期間同學須按平日於早上七時五十五分前回校。敬希 台端督促 貴子弟留意各科測驗日期，勤加溫習，以爭取理想成績。

同學如因病不能出席統測，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補測。

同學如缺席測驗，分數將根據以下原則計算：

請假類別	測驗成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

若學年成績未能達至合格標準，校方將於暑假期間安排為期一星期的溫習班，期間導師會協助學生溫習並解答學科上的疑難。

此致  
各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長  
韓思聰謹啟

二零二零年十月六日

通告編號: 20-21 / 016Cc

回條

敬覆者：本人得悉 貴校測驗週的安排，自當督促敝子弟留意各科測驗日期，並勤加溫習。

此覆  
天主教郭得勝中學

學生姓名： \_\_\_\_\_  
班別： \_\_\_\_\_ 學號： \_\_\_\_\_  
家長 / 監護人簽名： \_\_\_\_\_

二零二零年\_\_月\_\_日

## 中三測驗時間表

日期	科目及時間				
27/10 (二)	生活與社會 8:15 – 9:00	溫習時間 9:35 – 10:15	化學 10:15 – 10:45	溫習時間 11:35 – 12:15	中史 12:15 – 12:45
28/10 (三)	數學 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	物理 10:15 – 10:45	溫習時間 11:35 – 12:15	經濟 12:15 – 12:45
29/10 (四)	中文 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	生物 10:15 – 10:45	/	/
30/10 (五)	英文 8:15 – 9:15	溫習時間 9:35 – 10:15	地理 10:15 – 10:45	/	/

班別	3A	3B	3C	3D
課室	201	202	203	204



Ref: 20-21 / 016Ce

6 Oct 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The first term test will be held from 27 October (Tuesday) to 30 October (Friday). The test timetable is attached for your reference, and students should return to school at 7:55 a.m. as usual. Please pay attention to the individual test dates and encourage your son / daughter to revise accordingly.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary tests will be arranged for all absentees.

Test scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Test Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

If the year results being less than 50%, your son / daughter has to attend the one-week study class during summer vacation. Tutors will provide academic support to students in the class.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

Ref: 20-21 / 016Ce

\_\_\_ Oct 2020

Reply Slip

I have been notified of the arrangement of the First Term Test and will advise my son / daughter to revise accordingly.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_

## S3 First Term Test Timetable

Date	Subject & Time				
27/10 ( Tue )	L&S 8:15 – 9:00	Revision 9:35 – 10:15	CHEM 10:15 – 10:45	Revision 11:35 – 12:15	CHIST 12:15 – 12:45
28/10 ( Wed )	MATH 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	PHY 10:15 – 10:45	Revision 11:35 – 12:15	ECO 12:15 – 12:45
29/10 ( Thu )	CHI 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	BIO 10:15 – 10:45	/	/
30/10 ( Fri )	ENG 8:15 – 9:15	Revision 9:35 – 10:15	GEO 10:15 – 10:45	/	/

Class	3A	3B	3C	3D
Classroom	201	202	203	204



**KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL**  
**天主教郭得勝中學**

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong  
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號: 20-21 / 016Dc

敬啟者：本校將於十月二十七日（星期二）至十月三十日（星期五）舉行第一學期統一測驗。現隨函附上測驗時間表，測驗期間同學須按平日於早上七時五十五分前回校。敬希 台端督促 貴子弟留意各科測驗日期，勤加溫習，以爭取理想成績。為了讓同學了解高中的測考模式，學校內聯網已上存樣本試卷，供同學參考。

同學如因病不能出席統測，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補測。

同學如缺席測驗，分數將根據以下原則計算：

請假類別	測驗成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

二零二零年十月六日

通告編號: 20-21 / 016Dc

回條

敬覆者：本人得悉 貴校測驗週的安排，自當督促敝子弟留意各科測驗日期，並勤加溫習。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零二零年\_\_月\_\_日

## 中四測驗時間表

日期	科目及時間		
27/10 (二)	英文 8:15 – 9:15	企業、會計與財務概論 / 地理 / 視覺藝術 9:45 – 10:30 倫理及宗教 9:45 – 10:45	數學(單元二) 11:15 – 12:15
28/10 (三)	數學 8:15 – 9:15	生物 9:45 – 10:45	/
29/10 (四)	通識 8:15 – 9:15	中史 / 經濟 9:45 – 10:30 健康管理與社會關懷 / 資訊及通訊科技 9:45 – 10:45	物理 11:15 – 12:15
30/10 (四)	中文 8:15 – 9:15	化學 9:45 – 10:45	/

班別	4A	4B	4C	4D
課室	301	302	303	304

選修科測驗場地安排如下：

日期	科目	測驗場地
27/10 (二)	倫理及宗教	301 室
	企業、會計與財務概論	302 室
	地理	303 室
	視覺藝術	304 室
	數學(單元二)	301 室
28/10 (三)	生物	301 室(選修科 2) 302 室(選修科 3)
29/10 (四)	經濟	301 室
	健康管理與社會關懷	302 室
	資訊及通訊科技	303 室
	中史	304 室
	物理	301 室(選修科 1) 302 室(選修科 2)
30/10 (五)	化學	301 室(選修科 1) 302 室(選修科 3)



Ref: 20-21 / 016De

6 Oct 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The first term test will be held from 27 October (Tuesday) to 30 October (Friday). The test timetable is attached for your reference, and students should return to school at 7:55 a.m. as usual. Please pay attention to the individual test dates and encourage your son / daughter to revise accordingly. To allow students to be familiar with our test format in senior forms, sample papers are available in the e-class for students' reference.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary tests will be arranged for all absentees.

Test scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Test Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 20-21 / 016De

\_\_\_ Oct 2020

Reply Slip

I have been notified of the arrangement of the First Term Test and will advise my son / daughter to revise accordingly.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_

## S4 First Term Test Timetable

Date	Subject & Time		
27/10 ( Tue )	ENG 8:15 – 9:15	BAFS / GEO / VA 9:45 – 10:30 ERS 9:45 – 10:45	MATH (M2) 11:15 – 12:15
28/10 ( Wed )	MATH 8:15 – 9:15	BIO 9:45 – 10:45	/
29/10 ( Thu )	LS 8:15 – 9:15	CHIST / ECO 9:45 – 10:30 HMSC / ICT 9:45 – 10:45	PHY 11:15 – 12:15
30/10 ( Fri )	CHI 8:15 – 9:15	CHEM 9:45 – 10:45	/

Class	4A	4B	4C	4D
Classroom	301	302	303	304

Other uniform test venues are:

Date	Subject	Venue
27/10 ( Tue )	ERS	RM 301
	BAFS	RM 302
	GEO	RM 303
	VA	RM 304
	MATH (M2)	RM 301
28/10 ( Wed )	BIO	RM 301(Selective 2) RM 302(Selective 3)
29/10 ( Thu )	ECO	RM 301
	HMSC	RM 302
	ICT	RM 303
	CHIST	RM 304
	PHY	RM 301(Selective 1) RM 302(Selective 2)
30/10 ( Fri )	CHEM	RM 301(Selective 1) RM 302(Selective 3)





KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL  
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong  
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號: 20-21 / 016Ec

敬啟者：本校將於十月二十七日（星期二）至十月三十日（星期五）舉行第一學期統一測驗。現隨函附上測驗時間表，測驗期間同學須按平日於早上七時五十五分前回校。敬希 台端督促 貴子弟留意各科測驗日期，勤加溫習，以爭取理想成績。

同學如因病不能出席統測，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補測。

同學如缺席測驗，分數將根據以下原則計算：

請假類別	測驗成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長  
韓思聰謹啟

二零二零年十月六日

通告編號: 20-21 / 016Ec

回條

敬覆者：本人得悉 貴校測驗週的安排，自當督促敝子弟留意各科測驗日期，並勤加溫習。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零二零年\_\_月\_\_日

## 中五測驗時間表

日期	科目及時間		
27/10 (二)	英文 8:15 – 9:15	中史 / 經濟 / 健康管理與社會關懷 / 資訊及通訊科技 9:45 – 10:45	生物 11:15 – 12:15
28/10 (三)	通識 8:15 – 9:15	化學 9:45 – 10:45	數學(單元二) 11:15 – 12:15
29/10 (四)	中文 8:15 – 9:15	企業、會計與財務概論 / 倫理及宗教 / 地理 9:45 – 10:45 視覺藝術 9:45 – 10:30	/
30/10 (五)	數學 8:15 – 9:15	物理 9:45 – 10:45	/

班別	5A	5B	5C	5D
課室	401	402	403	404

選修科測驗場地安排如下：

日期	科目	測驗場地
27/10 (二)	中史	401 室
	經濟	402 室
	健康管理與社會關懷	403 室
	資訊及通訊科技	404 室
	生物	401 室 (選修科 2) 402 室 (選修科 3)
28/10 (三)	化學	401 室 (選修科 1) 402 室 (選修科 3)
	數學(單元二)	401 室
29/10 (四)	倫理及宗教	401 室
	企業、會計與財務概論	402 室
	地理	403 室
	視覺藝術	404 室
30/10 (五)	物理	401 室 (選修科 1)
		402 室 (選修科 2)



Ref: 20-21 / 016Ee

6 Oct 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The first term test will be held from 27 October (Tuesday) to 30 October (Friday). The test timetable is attached for your reference, and students should return to school at 7:55 a.m. as usual. Please pay attention to the individual test dates and encourage your son / daughter to revise accordingly.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary tests will be arranged for all absentees.

Test scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Test Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 20-21 / 016Ee

\_\_\_ Oct 2020

**Reply Slip**

I have been notified of the arrangement of the First Term Test and will advise my son / daughter to revise accordingly.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_

## S5 First Term Test Timetable

Date	Subject & Time		
27/10 ( Tue )	ENG 8:15 – 9:15	CHIST / ECO / HMSC / ICT 9:45 – 10:45	BIO 11:15 – 12:15
28/10 ( Wed )	LS 8:15 – 9:15	CHEM 9:45 – 10:45	MATH (M2) 11:15 – 12:15
29/10 ( Thu )	CHI 8:15 – 9:15	BAFS / ERS / GEO 9:45 – 10:45 VA 9:45 – 10:30	/
30/10 ( Fri )	MATH 8:15 – 9:15	PHY 9:45 – 10:45	/

Class	5A	5B	5C	5D
Classroom	401	402	403	404

Other uniform test venues are:

Date	Subject	Venue
27/10 ( Tue )	CHIST	Rm 401
	ECO	Rm 402
	HMSC	Rm 403
	ICT	Rm 404
	BIO	Rm 401 (Selective2) Rm 402 (Selective3)
28/10 ( Wed )	CHEM	Rm 401 (Selective1) Rm 402 (Selective3)
	MATH (M2)	Rm 401
29/10 ( Thu )	ERS	Rm 401
	BAFS	Rm 402
	GEO	Rm 403
	VA	Rm 404
30/10 ( Fri )	PHY	Rm 401 (Selective1)
		Rm 402 (Selective2)



**KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL**  
**天主教郭得勝中學**

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong  
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號: 20-21 / 016Fc

敬啟者：本校將於十月二十七日（星期二）至十一月四日（星期三）舉行中六級第一學期考試。現隨函附上考試時間表，考試期間同學須按平日於早上七時五十五分前回校。敬希 台端督促 貴子弟留意各科考試日期，勤加溫習，以爭取理想成績。

同學如因病不能應試，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補考。

同學如缺席考試，分數將根據以下原則計算：

請假類別	考試成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

二零二零年十月六日

通告編號 20-21 / 016Fc

回條

敬覆者：本人得悉 貴校中六級第一學期考試的安排，自當督促敝子弟留意各科考試日期，並勤加溫習。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零二零年\_\_月\_\_日

## 中六考試時間表

日期	科目及時間	
27/10 (二)	數學 8:15 – 10:15	倫理及宗教 11:00 – 12:45 企業、會計與財務概論 / 地理 11:00 – 13:00
28/10 (三)	中文卷三 8:15 – 10:15	數學 (單元二) 11:00 – 13:00
29/10 (四)	英文卷三 8:15 – 9:45	中史 / 經濟 / 健康管理與社會關懷 / 資訊及通訊科技 10:30 – 12:30
30/10 (五)	通識 8:15 – 10:15	生物 11:00 – 13:00
2/11 (一)	中文卷一 8:15 – 9:45	物理 10:30 – 12:30
3/11 (二)	英文卷一 8:15 – 9:45	化學 10:30 – 12:30
4/11 (三)	視覺藝術 8:15 – 12:15	

\*中六級考試場地為禮堂

其他考試場地安排如下：

日期	科目	考試場地
4/11 (三)	視覺藝術	A403 室



Ref: 20-21 / 016Fe

6 Oct 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The first term examination will be held from 27 October (Tuesday) to 4 November (Wednesday). The examination timetable is attached for your reference, and students should return to school at 7:55 a.m. as usual. Please pay attention to the individual examination dates and encourage your son / daughter to revise accordingly.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary examinations will be arranged for all absentees.

Examination scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Examination Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 20-21 / 016Fe

\_\_\_ Oct 2020

Reply Slip

I have been notified of the arrangement of the First Term Examination and will advise my son / daughter to revise accordingly.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_

## S6 Frist Term Examination Timetable

Date	Subject & Time	
27/10 ( Tue )	MATH 8:15 – 10:15	ERS 11:00 – 12:45 BAFS / GEO 11:00 – 13:00
28/10 ( Wed )	CHI III 8:15 – 10:15	MATH (M2) 11:00 – 13:00
29/10 ( Thu )	ENG III 8:15 – 9:45	CHIST / ECO / HMSC / ICT 10:30 – 12:30
30/10 ( Fri )	LS 8:15 – 10:15	BIO 11:00 – 13:00
2/11 ( Mon )	CHI I 8:15 – 9:45	PHY 10:30 – 12:30
3/11 ( Tue )	ENG I 8:15 – 9:45	CHEM 10:30 – 12:30
4/11 ( Wed )	VA 8:15 – 12:15	/

\*All examination venues for S6 will be the School Hall.

Other examination venue is:

Date	Subject	Venue
4/11 ( Wed )	VA	Rm A403